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 نامه جمعی از نویسندگان بین المللی 
در محکومیت نسل کشی در غزه

380 نویسنده و ســازمان، ازجمله زیدی اسمیت، ایان 
مک یوون، راســل تی دیویس، حنیف قریشــی، فرانک 
کاترِل بویس و جورج مانبیو نامه ای امضا کرده اند که در آن 
اعلام شده جنگ دولت اسرائیل در غزه نسل کشی است و 

خواستار آتش بس فوری شده اند. 
به گزارش گاردین، در این نامه آمده اســت: »اســتفاده 
از واژه های »نسل کشــی« یا »اعمال نسل کشانه« برای 
توصیف آنچه در غزه در حال وقوع است، دیگر محل بحث 
میان کارشناسان حقوق بین الملل یا سازمان های حقوق 
بشری نیســت.« این نامه را همچنین ویلیام دالریمپل، 
جنت وینترسون، برایان انو، کیت ماس، اروین ولش و الیف 

شافاک امضا کرده اند.
در این نامه آمده اســت که ســازمان هایی ازجمله عفو 
بین الملل، دیده بان حقوق بشــر و شــورای حقوق بشر 
سازمان ملل »به وضوح اعمال نسل کشی انجام شده توسط 
نیروهای نظامی اسرائیل )IDF( را شناسایی کرده اند«، 
درحالی که بیانیه های عمومی وزرای اســرائیلی بتسلئل 
اسموتریچ و ایتامار بن گویر »نیات نسل کشانه را به صراحت 

بیان می کنند.«
نویسندگان خواستار توزیع فوری و بدون محدودیت غذا 
و کمک های پزشکی در غزه توسط سازمان ملل شده اند و 
نیز آتش بسی که »امنیت و عدالت برای همه فلسطینیان، 
آزادی همه گروگان های اسرائیلی و آزادی هزاران زندانی 
فلسطینی را که به طور خودسرانه در زندان های اسرائیل 
نگهداری می شــوند« تضمین کند. آنهــا می گویند اگر 
دولت اسرائیل به خواست آتش بس فوری توجه نکند، باید 

تحریم هایی علیه آن اعمال شود.
هوراشــیو کلــر، کاپــکا کاســابووا و مونیــک رافــی 
ســازمان دهندگان این نامه بوده اند و تاکنون 380 امضا 

جمع کرده اند.

واژه »نسل کشی« شعار نیست

 نامه با شــعری از شــاعر فلســطینی، هیبا ابو ندا که در
 اکتبر ۲0۲3 در حمله هوایی اســرائیل شهید شد، آغاز 
می شود. عنوان شعر »ستاره ای دیروز گفت« است: »و اگر 
روزی،  ای نور/ تمام کهکشــان های/ سراسر جهان/ دیگر 
جایی برای ما نداشتند/ تو می گفتی: وارد قلبم شو، / آنجا 
در نهایت در امان خواهی بود.« در این شعر، ابو ندا »برای 
مردم غزه پناهگاهی کیهانی تصور می کند؛ چیزی کاملا 
متفاوت با خطری مرگبار و دائمی که اکنون با آن روبه رو 

هستند.« نامه چنین می گوید.
در ادامه آمده است که فلســطینیان »قربانیان انتزاعی 
یک جنگ انتزاعی نیستند. بســیار پیش آمده که واژه ها 
برای توجیــه ناپذیرفتنی هــا، انکارناپذیرهــا و دفاع از 
غیرقابل دفاع ها به کار رفته اند. بارها نیز واژه های درست - 
همان هایی که اهمیت داشتند - همراه با کسانی که ممکن 

بود آنها را بنویسند، نابود شده اند.«
این نامه می افزاید که واژه »نسل کشی« »شعار نیست«؛ 

»این واژه بار حقوقی، سیاسی و اخلاقی دارد.«
نامه به نقل از بیانیه اخیر دفتر کمیســاریای عالی حقوق 
بشر ســازمان ملل می گوید: »درحالی که دولت ها درباره 
واژگان بحث می کنند – آیا این نسل کشــی هســت یا 
نیست؟ – اسرائیل به نابودی بی وقفه زندگی در غزه ادامه 
می دهد؛ از طریق حملات زمینی، هوایــی و دریایی و با 
بی پروایی، جمعیت باقی مانده را آواره و قتل عام می کند.«

بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر اسرائیل، پیش تر گفته بود: 
»اتهام نسل کشــی علیه اســرائیل نه تنها نادرست، بلکه 
توهین آمیز است و انسان های شریف در همه جا باید آن 
را رد کنند.« براســاس گزارش وزارت بهداشت غزه که 
توسط حماس اداره می شــود، از ۷ اکتبر ۲0۲3 تاکنون 
بیش از ۵3هزار فلســطینی به دســت نیروهای اسرائیل 

شهید شده اند.

ما حاضر نیستیم تماشاگر باشیم

در ادامه نامه آمده است: »ما حاضر نیستیم تماشاگرانی 
تأییدکننده باشــیم. این فقط درباره انسانیت مشترک 
ما و تمام حقوق بشــر نیســت، بلکه درباره شایســتگی 
اخلاقی ما به عنوان نویســندگان این دوران اســت که 
 هر روزی کــه در برابــر ایــن جنایت ســکوت کنیم،

 کمتر می شود.«
دیگر امضاکنندگان این نامه شامل سازمان پن اسکاتلند، 
جاناتان کو، ســوزی اورباخ، کوین بری، بنجامین مایرز، 
اندرو اوهگان، سارا برنشــتاین، فیلیپ مارسدن، فیامتا 
روکو، لوســی جونز، مونیک رافی، ایندیا نایت، نیک لرد، 
نینا اســتیبی،  شان هویت، شــائولو گو، کریس پاور، جو 
دانتورن و مارینا وارنر هســتند. نامه با این جمله به پایان 
می رسد: »این نسل کشــی، همه ما را درگیر می کند. ما 
شاهد جنایات نسل کشی هســتیم و با سکوت خود آن را 

تأیید نمی کنیم.« 

سینمای جهانکوتاه تر  از گزارش

پلان

تجلیل از مایکل داگلاس در ایتالیا 
جشنواره فیلم تائورمینای ایتالیا میزبان مایکل داگلاس خواهد 
بود و با تجلیل از وی نسخه ترمیم  شده فیلم »پرواز بر فراز آشیانه 
فاخته« را به نمایش درمی آورد. جشنواره فیلم تائورمینای ایتالیا 
با اهدای جایزه یک عمر دستاورد هنری از مایکل داگلاس تجلیل 
می کند و همزمان نسخه ترمیم شده فیلم »پرواز بر فراز آشیانه 
فاخته« را که داگلاس تهیه کننده آن بود، به نمایش در خواهد 
آورد. داگلاس وقتی 3۱ ساله بود، با همکاری سائول زانتز، درام 
میلوش فورمن را با بازی جک نیکلسون تهیه کرد. این فیلم در 
سال ۱۹۷۵ جوایز اصلی اسکار شامل بهترین فیلم، کارگردانی، 
 بازیگر مرد، بازیگــر زن و فیلمنامه را از آن خود کرد. نســخه 
ترمیم  شــده »پرواز بر فراز آشــیانه فاخته« ۱0 ژوئن در شب 
افتتاحیه جشنواره و به مناسبت پنجاهمین سالگرد ساخت فیلم 
در سالن آمفی تئاتر روباز یونان باســتان که 8هزار نفر ظرفیت 
دارد، به نمایش در خواهد آمد.  داگلاس علاوه بر مراسم اهدای 
جوایز و نمایش، در یک مسترکلاس برای دانشجویان سینما هم 
شرکت می کند. تیتزیانا روکا، مدیر هنری جشنواره در بیانیه ای 
حضور مایــکل داگلاس را به عنوان مهمان افتخاری در شــب 
افتتاحیه جشنواره فیلم تائورمینا اعلام کرد و در ادامه داگلاس 
را به عنوان »نمادی از ســینمای جهان، بازیگر و تهیه کننده ای 
فوق العاده« که چند نسل  را با اجراهای فراموش نشدنی و تعهدی 
تزلزل ناپذیر به ارتقای هنر سینما پرورش داده، معرفی کرد و به 
تحســین وی پرداخت. روکا همچنین افزود: هنوز شبی را که به 
افتخار پدرش کرک داگلاس در رم ترتیــب داده بود، به خوبی 
و با احساســات به یاد دارد. پیش از این اعلام شــده بود مارتین 
اسکورســیزی نیز دیگر مهمان امسال این جشــنواره است و با 
 یک جایزه حرفه ای و نمایش نســخه مرمت شده فیلم کلاسیک 
»راننده تاکسی« محصول۱۹۷۶ در آمفی تئاتر روباز یونان باستان 
از وی تجلیل می شود. این کارگردان پیش تر اعلام کرده بود در 
حال ساخت مستندی درباره یک کشتی باستانی است که نزدیک 
محل زندگی اجدادش زیر آب رفته است. از مهمانان جشنواره در 
دهه های گذشته می توان به ریچارد برتون، الیزابت تیلور، استیون 
اسپیلبرگ، فدریکو فلینی، پدرو آلمودوار و تام کروز اشاره کرد. 
تائورمینا پیش از این اعلام کرده بــود که داوین جوی راندولف، 
برنده جایزه اسکار برای بازی در فیلم »جامانده ها«، ریاست هیأت 
داوران امسال را بر عهده خواهد داشت. فیلم »بالرین« از مجموعه 
جان ویک هم به عنوان فیلم افتتاحیه خارج از بخش رقابتی و با 
حضور کارگردانش لن وایزمن و بازیگرش نورمن ریدوس در این 
جشنواره به نمایش درمی آید. هفتاد و یکمین دوره جشنواره فیلم 
تائورمینا از ۱0 تا ۱۴ ژوئن ۲0۲۵ )۲0 تا ۲۴ خرداد ۱۴0۴( در 

این تفرجگاه ساحلی سیسیل برگزار خواهد شد.

سریالهاینمایشخانگیبیشتربامحوریتقتلوجنایتساختهمیشوند
آزیتا حاجیان، بازیگر: متأسفانه سریال های نمایش خانگی به شدت به سمت جنایت، قتل و خشونت رفته اند. باور 
نمی کنید، ولی شاید در یکی دو سال اخیر، 6 فیلمنامه خواندم که همه درباره قتل و جنایت بود. نمی دانم دلیلش 

چیست؛ آیا سلیقه مردم به این سمت رفته یا برای مردم در حال فرهنگسازی اند./سینماپرس  

افزایشریسکسرمایهگذاریدرسینمایایران
محمدمهدی عسگرپور، تهیه کننده و کارگردان: ایران در تولید فیلم از رتبه هفتم در جهان که مربوط به حدود 
۲۰ ســال پیش اســت به رتبه پانزدهم تا هفدهم تنزل یافته اســت. این کاهش تولید و فروش بلیت، همگی 

نشان دهنده چالش های جدی در مسیر پیشرفت سینمای ایران است./ ایسنا 

صفحه آرا: بهروز قلی پور

 کوین اسپیسی
روی صندلی کارگردانی نشست 

کوین اسپیسی نخستین فیلم بلند خود را پس از بیش از ۲0 
سال کارگردانی کرده است. به گزارش مهر به نقل از ورایتی، 
کوین اسپیسی، بازیگر برنده ۲ جایزه اسکار که با وارد شدن 
اتهام های متعدد آزار جنسی در هالیوود شهرتش خدشه دار 
شد، یک فیلم اکشن-مهیج ماورای طبیعی کارگردانی کرده 
است. وی در این فیلم در کنار دولف لاندگرن، بازیگر »راکی 
۴« و »بی مصرف ها«، تایریس گیبســون، بازیگر مجموعه 
»ســریع و خشــمگین«، بریانا هیلدبرند بازیگر »ددپول«، 
دیشــا پاتانی بازیگر »بهارات« و اریک رابرتز بازیگر »قطار 
فراری« بازی هم کرده است. این فیلم مستقل که عنوانش 
»محافظان« است، نخستین فیلم از مجموعه »استاتیگاردها 
در مقابل هولیگاردها« و نخستین فیلم بلندی است که یک 
شرکت تولید فیلم متعلق به یک کارآفرین اوکراینی مستقر 
در پرتغال، آن را ســاخته اســت. ماجرای »هولیگاردها« 
در جهانی در آینده نزدیک می گذرد کــه نیروهای ماورای 
طبیعی پنهان آن را نابود کرده و حــالا ۲ جناح جنگجوی 
باستانی )هولیگاردها و استاتیگاردها(جنگی مخفی را برای 
کنترل سرنوشت بشریت آغاز کرده اند. فیلمبرداری این فیلم 
با بودجه ای حدود ۱0 میلیون دلار، ســال پیش در مکزیک 
انجام شــده و اکنون در مرحله پس از تولید است. فیلمنامه 
این فیلم را سرگئی تورچیلین و لادو اوخوتنیکوف نوشته اند 
و گفته شده تریلری از آن در جشنواره فیلم کن امسال برای 

علاقه مندان نمایش داده شد.
اسپیســی پس از یــک دادگاه مهم در ســال ۲0۲3 که از 
اتهام های متعدد ســوء رفتار جنســی تبرئه شد، امسال در 
چند برنامه در کن که جزو برنامه های اصلی جشنواره نبودند 
ازجمله برنامه جشن صندوق جهانی بهتر حضور یافت و از 
آن جایزه یک عمر دســتاورد هنری دریافت کرد. او با یک 
ســخنرانی آتشــین ۱0 دقیقه ای، با اعتراض خود به جای 

گرفتن در لیست سیاه هالیوود، این رفتار را محکوم کرد.

خوانندهیابازنده؟
بررسی کارنامه خوانندگی   مهران مدیری  با حضورمحمدحسین توتونچیان و علیرضا سپهوند
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از حضور مهران مدیری در عرصه خوانندگی بگویید و اینکه 
این بازیگر و کارگردان شناخته شده، چقدر در این عرصه موفق است.

  علیرضا سپهوند: مهران مدیری در حوزه موســیقی بــه اندازه وزنی که 
در تلویزیون و سینما دارد،  آنقدرها وارد نیســت. به طور حتم اگر مدیری یک 
خواننده ناشناخته عادی بود و کنسرت می گذاشت حتی ردیف اول سالن هم 
فروش نمی رفت. نکته ای که وجود دارد اینکه قشر بزرگی از مخاطبان، مهران 
مدیری را می پذیرند و او  الگوی آنهاست و هر کاری که انجام دهد، خواه ناخواه 
این قشر می پذیرند. مدیری به لحاظ کاراکتر صدایی نیاز به کار و تمرین دارد؛ 
البته دیگر در سن و سالی نیست که بخواهد تمرین  داشته باشد تا به اجرا برسد.

  علیرضا سپهوند: من در مورد کنســرت هایی که برگزار می شود، شعار و 
نگاهی دارم؛ به جای اینکه در مقام تهیه کننده یا منتقد در عرصه موسیقی ورود 
کنیم که چه کســی چه کاری انجام دهد،  اجازه دهیم مردم خودشان انتخاب 
کنند. بزرگ ترین لطمه ای که به ژانر و بافت موسیقی ما وارد شده این است که 
حق انتخاب را می گیریم و آزادی نمی دهیم. به لحاظ روانشناسی هرچه به زور 
به ما انسان ها القا کنند، چون ذات انسان آزادی خواه است از آن سر باز می زند. 
به نظرم همه ژانرهای موسیقی با حفظ استانداردها و اصالت خانواده و مشخص 
بودن یک ساختار درست باید آزادانه کار و مردم از میان آنها انتخاب کنند. مردم 
خودشان باید گوش فرادهند و با علم و آزادی مطابق با نظر و سلیقه شان انتخاب 
کنند. می توان به جای ممنوع کردن رپ برای آن استانداردهایی تعریف کرد. 
درباره مهران مدیری هم باید بگویم، مدیری در این کنسرت خواننده دستگاه 
موسیقی ایران است، اما هیچ وقت ادعایی نکرده که خواننده است و این کار را 
به خاطر اینکه نشان دهد خواننده است، انجام نمی د هد. مدیری به عنوان یک 
هنرمند و حتی هنردوست اشــعار مولانا را در این کنسرت ارائه داده و ادعایی 

هم ندارد.

مدیری با آهنگسازانی مثل بابک بیات و فردین خلعتبری کار 
کرده. این آهنگسازان ارزش کار مدیری را درک کرده اند؟

  علیرضا سپهوند:من به این نگاه نقد دارم. همکاری آهنگسازان با مدیری 
به خاطر سلبریتی بودن ایشان است. دوستانی که با مدیری همکاری می کنند 
آیا برای خواننده تازه کار هم کار می سازند و آیا جواب خواننده جدید را می دهند؟ 
فکر می کنم به خاطر شرایط مادی ای که وجود دارد، آهنگسازان این همکاری ها 

را انجام می دهند.
  محمدحسین توتونچیان: ما هر کدام ســلایقی داریم. در همکاری ها از 
۲منظر می توان نگاه کرد؛ منظر اول درآمدزایی است و چرخه کاری هر کمپانی 
بدون درآمد زایی محکوم به فناست، اما منظر دوم که خیلی هم درباره اش فکر 
می کنیم و به آن بها می دهیم، این است که دســت اندرکاران موسیقی تلاش 
می کنند خوراک هنری و فرهنگی مطلوب برای نسل های جدید تولید کنند. 
این وظیفه ای اخلاقی اســت که باید به آن رسیدگی شود. تهیه کننده با تفکر، 
یک ژانر موسیقی را برمی گزیند و جوانانی را که در حوزه های مختلف موسیقی 
کار می کنند شناسایی می کند و زیر بال و پرشان را می گیرد. تهیه کنندگی از 

تن حنجره خواننده شروع می شود؛ از انتخاب سبکی که 
در تفکرشان برای فرهنگســازی وجود دارد. یکی از 
مشکلات ما این است که رسانه موسیقی نداریم. اگر 
رسانه داشته باشیم، می توانیم از هنر جوانانی که 

استعداد دارند به واسطه رسانه ها حمایت کنیم.

می تــوان گفــت کــه 
موســیقی ایــران دلخوش 

به سلبریتی هاست؟
  محمدحسین توتونچیان: 
قبل تر وقتی شبکه های اجتماعی 
نبــود، محــور اصلــی فعالیت 
تهیه کنندگان روی چهره ها بود، 
اما الان اینگونه نیســت. با وجود 
شبکه های اجتماعی در شهرهای 

بســیار کوچک هنرمندانی حضور دارند که با یک گوشی معمولی میلیون ها 
بار دیده شــده اند و این برای من تهیه کننده انرژی بخش است. تهیه کنندگان 
با سلبریتی ها کار می کنند، اما بزرگ ترین هدفشــان شناسایی استعدادها و 

حمایت از آنهاست.

به نظرتان بزرگ ترین ضعف موسیقی مهران مدیری چیست؟
  علیرضا سپهوند:به نظرم ذائقه موســیقی امروز ایــران را تهیه کنندگان 
در دست دارند. زمانی رضا بهرام را کسی نمی شــناخت، آقای توتونچیان او را 
از یک ســطح شــنیداری بالا آورد، اما به نظرم تهیه کنندگی موسیقی معضل 
شده است. برخی از تهیه کنندگان موســیقی را به مثابه یک افیون به نسل زد 
می دهند. کنسرت »جان بی قرار« در موســیقی و شعر در بالاترین سطح بود، 
اما در خوانندگی افت شدید داشت. به نظرم مدیری تکنیک خوانندگی ندارد 
و من اگر جای او باشم بیشتر در جمع های خانوادگی می خوانم. درواقع صدای 

مدیری دودانگ است.
  محمدحسین توتونچیان:شما حتما لئونارد کوهن را می شناسید؛ صدای 
او هم شش دانگ نیســت و دودانگ صدا دارد. لزوما برای برخی از سبک های 
موسیقی لازم نیست شش دانگ صدا داشته باشید. شما می توانید به عنوان یک 
خواننده با خواندن اشعارمولانا و با استفاده از موسیقی جاز سبک و احساس را به 
مخاطب انتقال دهید. مهران مدیری سعی کرد که توجه مخاطب را روی اشعاری 
که می خواند متمرکز کند. تمرکز مدیری روی دودانگ صدایش بود که توانست 
مخاطب را روی کلام عمیق تر کند. ترانه هایی که در این کنسرت استفاده شد، 
متداول بود و به نظرم مهران مدیری توانست مخاطب خود را داشته باشد. من 
نمی گویم مهران مدیری، لئونارد کوهن است، اما می گویم بنیانگذار یک روش و 
شیوه  ای است که بعدها می تواند با رفع نقاط منفی کنسرت اجراهای بهتر داشته 

باشد و در سال های آینده این سبک و شیوه نیز ارتقا پیدا کند.

اگر بگوییم در کنســرت »جان بی قرار« افرادی بودند که 
برای سرگرمی به تماشای کنسرت رفتند، آیا می توان نمره خوبی به 

کنسرت داد؟
  علیرضا سپهوند:از این زاویه می توان گفت موفق بوده، اما توقع بیشتر از 

این است.  مهران مدیری حرفه ای است و توقع می رود اجراهایش بهتر باشد.
  محمدحسین توتونچیان: کنســرت مهران مدیــری 3شب برگزار شد؛ 
 ۲شب آن پشت ســر هم و شــب آخر با فاصله بود. فیلم و تیزری در شب های 
نخست پخش شــد، اما در فاصله ۲روز که تیزرها پخش شد،  کسانی که شب 
آخر به تماشای کنسرت آمدند، به این ســبک و سیاق آگاهی داشتند. حضور 
سلبریتی ها گاهی در یک جریان می تواند کمک کننده و شتاب دهنده در القای 
سبک خاصی باشد. ما بعد از تهران تور اجراهای »جان بی قرار« را در شهرهای 

بزرگ خواهیم داشت.

به نظر شما تاریخ موســیقی درباره مهران مدیری چه 
قضاوتی می کند؟

  علیرضا سپهوند:من فکر می کنم   شــخصیت مدیری در 
تصویر و سینما برجسته و ماندگار است، اما فعالیتش  در موسیقی 

فراموش می شود.
  محمدحســین توتونچیان:همانطور که گفتــم، مدیری 
ادعای خوانندگی نداشــته و ندارد.  در همــکاری ای که با مدیری 
داشــتم خیلی محترمانه رفتار و حرفه ای کار کرد. 
او هیچ وقــت ادعای خوانندگی نداشــته و 
ندارد. او در این کنســرت احساسات خود 
و سلایق شــخصی درونی اش را در قالب 
پرفورمنس به اجرا گذاشته است. او در 
طول کار هم همیشه شــنوا بود و در 
مسیر گام برمی داشــت و اینطور نبود 
 به واسطه شــهرتش چیزی را برنتابد 

یا نپذیرد. 

علیرضا سپهوند
 آهنگساز 

و منتقد موسیقی:
مهران مدیری در حوزه 
موسیقی به اندازه وزنی 
که در تلویزیون و سینما 
دارد،  آنقدرها وارد نیست.
به طور حتم اگر مدیری 
یک خواننده ناشناخته 

عادی بودوکنسرت 
می گذاشت، حتی ردیف 

اول سالن هم فروش 
نمی رفت

محمدحسین 
توتونچیان

 تهیه کننده 
کنسرت- نمایش 

»جان بی قرار«:
کنسرت مهران مدیری 

3شب برگزار شد؛  2شب 
آن پشت سر هم و شب 
آخر با فاصله بود. فیلم 
و تیزری در شب های 
نخست پخش شد، 

اما در فاصله 2روز که 
تیزرها پخش شد، 
 کسانی که شب آخر 
به تماشای کنسرت 

آمدند، به این سبک و 
سیاق آگاهی داشتند. 

حضور سلبریتی ها 
گاهی در یک جریان 

می تواند کمک کننده و 
شتاب دهنده در القای 
سبک خاصی باشد. ما 

بعد از تهران تور اجراهای 
»جان بی قرار« را در 

 شهرهای بزرگ 
خواهیم داشت

مهران مدیــری بیش از 3دهه اســت که 
در صنعت ســرگرمی حضور دارد. اهمیت 
و تأثیر مدیــری در تحــول تاریخ طنازی 

تلویزیون غیرقابل انکار اســت. او همیشه 
 چهره ممتازی برای فراغت نسل های پس از
 دهه ۷۰محسوب می شود. این چهره پرطرفدار 
با یک آلبوم و چند کنسرت وارد دنیای دیگری 
از جهان سرگرمی شده است. او که در شوهای 
تلویزیونی بســیار پیش پاافتاده هم گلیم 
خود را از آب بیرون می کشــد، در موسیقی 

وارد توفانی از موافقان بی تعریف و مخالفان 
بی تعارف می شود. کارنامه خوانندگی مهران 
مدیری چه حقیقتی را آشکار می کند؛ تفنن 
گران قیمت یک ستاره یا دلمشغولی طرفداران 
دست به جیب؟  و آیا در تاریخ موسیقی ایران 
درباره او ســطری خواهند نوشت؟  در مجله 
تصویر 24با حضور محمدحسین توتونچیان، 

 تهیه کننده و ناشــر موســیقی کــه تهیه
کنسرت- نمایش »جان بی قرار« آخرین اثر 
موسیقایی مهران مدیری را برعهده دارد و 
همچنین علیرضا سپهوند، آهنگساز و منتقد 
موســیقی درباره حضور مهران مدیری در 
عرصه موسیقی صحبت شــد و این 2نفر به 

سؤالات علیرضا محمودی پاسخ گفتند.

فهیمه پناه آذرگزارش
روزنامه نگار


